

中国杭州钱江经济开发区概念（战略）规划国际竞赛公告

PDF转换可能丢失图片或格式，建议阅读原文

https://www.100test.com/kao_ti2020/612/2021_2022__E4_B8_AD_E5_9B_BD_C2_B7_E6_9D_c57_612070.htm

一、项目概况 杭州钱江经济开发区位于浙江省杭州市北郊，西临塘栖镇，北靠京杭大运河，东临杭州市临平副城，南临宁桥大道，规划面积23.8平方公里，是2006年4月经国家发改委公告成立的浙江省省级开发区。为进一步落实杭州市委市政府的要求，以建设新城和高档次开发区为目标，谋划钱江开发区下一步的发展，对现有的规划体系作出相应的调整优化和提升，将钱江经济开发区打造成“国际化高新创业基地、新兴主导产业品牌园区，和谐宜居生态新城”，为杭州打造“与世界名城相媲美的生活品质之城”作出应有贡献。杭州钱江经济开发区管理委员会特组织本次竞赛。

二、竞赛目的 通过本次概念（战略）规划国际竞赛，明确杭州钱江经济开发区发展思路和定位，为下一阶段规划建设实施提供技术支撑，并落实到法定规划之中。

三、公告目的 征集参与杭州钱江经济开发区概念（战略）规划方案编制的设计机构或设计联合体。

四、参赛对象及要求

- 1、对象：国内甲级、国际一流具较高知名度、实力强的设计机构或设计联合体参与竞赛。最终以邀请函形式确定10或10家以上单位参与竞赛。未入选单位恕不另行通知。
- 2、要求：凡有意参加竞赛的设计机构或设计联合体报名时必须填写参赛确认函并提供下列相关资料：
设计单位简介 资质证明（企业法人营业执照副本和资质证书复印件、法人代表证明书） 设计单位承担同类型规划设计项目的业绩、以往作品介绍 要求参与本次活动设计负责人必须

是在参赛单位主持过多项同类型规划及城市设计项目的人员担任，设计负责人须直接主持设计全过程，并提供设计负责人的个人简历、专业资格证书复印件及作品简介，联系方法和常设办公地址。本次竞赛官方语言为中文，为保持参赛境外单位机构项目组能对地域背景和相关要求的准确理解，项目组中应至少有一名通晓汉语的专业人士参加。以上所要求的资格预审材料（须盖章或签字）应按公告所要求之时间、地址以书面形式送达或邮寄（以当地邮戳为准）、传真至杭州钱江经济开发区管理委员会（参赛确认函见附件）。

五、竞赛内容 适合杭州钱江经济开发区规划建设，具备操作性的、针对性、创意性、创新思路的城市定位、发展战略、运营方式等概念（战略）规划方案。

六、评奖 第一阶段：竞赛主办单位从报名参加竞赛的单位中确定10家或10家以上单位进入第一阶段设计竞赛，将组织不少于7人的国内城市规划等多方面专家组成评审小组，对参赛方案进行评审。从中评选出3~5个以上优胜奖单位进入第二阶段。第二阶段：获得优胜奖的单位根据上级部门要求和专家评审意见进行深化设计。竞赛主办单位将组织不少于7人的国内城市规划等方面专家组成评审小组对深化方案进行评审，并投票表决深化方案的推荐排序，送杭州市委、市政府确定最终中选方案，中选方案再进入最终设计。参加第一阶段竞赛的单位完成提交设计成果，经专家评审符合竞赛文件及任务书要求的方案可获酬金20万元人民币；进入第二阶段，依据要求进行深化完成设计的并经采用的中选单位设计方案可获酬金150万元人民币；在中选方案基础上进行深化设计，完成最终设计的方案经专家评审通过可再获奖金150万元人民币。

七、竞赛报名截止时间

: 2009年2月20日北京时间16:00前八、联系方式地址: 中国浙江省杭州市杭州钱江经济开发区顺达路101号联系人: 邵正刚、陈祥电话: 86-571-86138909 89025023传真

: 86-571-86138909邮编: 311100邮箱

: shzheg791019@tom.com chenxiang303@163.com 竞赛参赛确认表: 请点击下载另可登陆杭州钱江经济开发区门户网站

站www.qjeda.com查阅中国 Reform Commission on April, 1996.

In order to meet the request by Hangzhou Municipal Government for building Hangzhou Qianjiang Economic Development Area into a new town and high level economic development zone and make the next-stage development plan, the Management Committee Of Qianjiang Economic Development Area decides to organize this international competition to adjust, optimize and upgrade the existing conceptual masterminding with the purpose to build the Qianjiang Economic Development Area into “ an international innovation base for high technology, a brand industrial park for new pillar industry and an ecological new town suitable for homonymous living ” , contributing to the realization of the concept of “ making Hangzhou into a city with high quality life, comparable to that of well-known city in the world ” . Competition Purpose To define the development and positioning of the “ Hangzhou Qianjiang Economic Development Area ” and provide the technical support for next stage planning project. Information of the responsible person including the CV, qualification certificates, introduction of works, contact number, office address is requested.

5) The official language for this competition is Chinese. At least one

professional understanding Chinese is requested in each competition group to make sure the correct comprehension of regional background and relevant requirements. The above mentioned documents for pre-approval of qualifications (all need to be stamped or signed) should be in written form and delivered or mailed to the Management Committee of Hangzhou Qianjiang Economic Development Area according to the time and address as published. (The confirmation letter for participation is attached). Competition contents: To select the most operatable, creative and targeted conceptual masterminding plan that best fits the positioning, development strategy and operation of Hangzhou Qianjiang Economic Development Area. .Award appraisalFirst stage: The appraisal group consisting of at least 7 city planning experts from China will select 10 or above applicants to enter the first stage for designing competition. 3 to 5 best work awards will be granted for the first stage. The winners are qualified for the second stage competition. The second stage: The awarded competitors shall make the in depth designing based on the comments and requests from experts and relevant government body. The appraisal group consisting of more than 7 city planning experts from China makes the evaluation and vote for the ranks of all works. These works will be submitted to Hangzhou Municipal Government for final decision. The chosen plan will go into the process of final designing. RMB200,000 will be granted to the plans which passed the assessment of experts for meeting the requirements of competition for the first stage. RMB1,500,000 will be granted to the selected and

adopted in-depth designing plans designed as requested for the second stage. RMB1, 500,000 will be granted to the plan which completes the final designing and passed the expert ' s assessment. The competition is expected to sign up by Beijing Time 16:00pm on February 20, 2009, Contact Information: Address: 101 Shunda Road, Hangzhou Qianjing Economic Development Area Contact Person: Shao zhenggang, Chen Xiang Telephone Number: 86-571-86138909 89025023 Fax: 86-571-86138909 Postcode: 86-571-86138909 E Mail Address: shzheg791019@tom.com chenxiang303@163.com Application Form: [Click here to download](#) All competition documents and requirements for signing up may also be referred to the Announcement on the International Competition for Conceptual Masterminding of Qianjiang Science Town, Hangzhou, China ,at www.qjeda.com. 1 100Test 下载频道开通 , 各类考试题目直接下载。 详细请访问 www.100test.com